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Interpelacje !

f 1/ /wraeam siq z uprzejmq prodbq do Pana Prezydenta o wystqpienie z idcjatywq
uchwalodawcz4 popzez zlo2enie do Przewodniczqcego Rady Miasta - proiektu uchwaly
Rady Miasta Wloclawka r,v sprawie reparacji, odszkodowari i zado6iuczynienia z rytulu strat
j akie Polska poniosla z powodu napa6ci Niemiec, oraz p6f,niejszej okupacji. Do wszystkich
jednostek samorzqdu terytorialnego w Polsce wystqpil stosownlm pismem wiceninister
Rz4du RP Pan Arkadiusz Mularczyk, z pro6b4 o wsparcie samorzqd6w w tej sprawie. S4dzq,

ze Pan Prezydent z wyksztalcenia historyk doskonale zna sytuacj q mieszkaric6w
Wloclawka w czasach okupacji przez Niemcy w latach 1939-1945, oraz ogrom zbrodni na

ludziach i soat materiaJnych. hformujq, 2e pierwszym samorz4dem, ktdry podj{ takow4
uchwalq byla Rada Miasta Wielu-ri, kt6re zostalo zniszczone i zbombardowane juZ 1

wrze6nia 1939r.
2/ W rejonie ronda turbilow ego pny wjefdzie do osiedla Mielqcin- Micheljn, dokonano

niedawno duzej ilo5ci nasadzei drzew i lazew6w. Ponad polowa tych drzew jest ju2

uschnigta. Czy ten drzewo5tan jest objqry gwarancj4 wykonawcy, czy tei Gmina Miasto
Wloclawek bqdzie musialo z wlasnych Srodk6w uzupehri6 te braki?
3/ Niedawno w;rmieniono nawierzchniq r:licy Jesionowej na odcinku od ulicy PCK do

Reymonta. Pozostaly stare chodniki, kt6rych nik na bie2qco nie sprzqta z zaleglych liSci i
wyrastaj4cego zielska. Czy w centum miasta nie sprz4ta siq ulic?
4/ U2ytkownicy 6cie2ek rowerowych w naszym mie6cie narzekaj4 tra to, Ze nie s4 na

bie2Eco sprz4tane z zaleglego igliwia, Ji6ci, oraz ich szerokosd pomniejszajq czqsto w1'rosle

przy obrzeZach zielsko, co mo2e ich narazi6 na koLizjq i kontuzj q . Proszq o interwenci q

sluzb miejskich w tej sprawie' 
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